SIEMENS Ingenuity for life

## 证 书 Certificate

西门子 (中国) 有限公司 Siemens Ltd., China, 能源管理集团 Energy Management, 中低压产品部 Low Voltage & Products,

> 在此证明 hereby certifies that

杭州欣美成套电器制造有限公司 中国浙江省杭州市萧山经济技术开发区桥南区块鸿达路183号,311201 No.183, Hongda Rd, Bridge South Block, Xiaoshan Economics&Techniques Development Zone, Hangzhou, Zhejiang, 311201 为SIVACON 8PT - 4000 许可制造伙伴 Is a SIVACON 8PT - 4000 License Partner.

在编号: SIVACON 8PT-4000/141117/CG/BJ/CH 时间: 2017 年 11 月 14 日的合作协议中,我们授予了上述公司制造和销售通过型式试验的 SIVACON 8PT - 4000 开关柜的权利。8PT-4000 开关柜不包含抽屉柜方案且水平主母线最大到4000A。

In the context of the cooperation agreement No. SIVACON 8PT-4000/141117/CG/BJ/CH, dated 14.11.2017, we grant the company named above the right to manufacture and sell the SIVACON 8PT - 4000 type-tested low-voltage switchboard. 8PT-4000 switchboard does not include withdrawable design and system current is up to 4000A.

为了确保质量,上述公司执行了一套质量体系,该体系的有效性及所附的结构性要求由我们定期地进行审查及证明。
To ensure adherence to quality specifications, the corporation named above maintains a quality management system. The effectiveness of this system and adherence to contractual requirements are regularly audited and certified.

能源管理集团中低压产品部商务经理

EM LP Commercial Manager

能源管理集团中低压产品部合作伙伴支持部经理 EM LP PSU Manager

Chen Ganl

The valid period 此证书有效期: 2017年11月14日 - 2018年9月30日30015871

Contract - no. 证书号SIVACON 8PT-4000/141117/CG/BJ/CH